
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 229/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση χορήγησης οριακής προθεσμίας του 
έργου «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», 
σύμφωνα με το άρθρο 48 του Ν.3669/2008. 

 
         Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2013 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 
9)Θ.Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ.Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Λ.Τσαβδαρίδης, 
21)Α.Νεστορόπουλος, 22)Α. Βασιάδης, 23)Β.Γιαννουλάκης, 
24)Χ.Τσιούντας, 25)Ε. Γουναράς, 26)Κ. Παναγιωτίδης, 27)Δ.Γκέκα, 
28)Ι. Σοφρόνωφ, 29)Γ. Μελιόπουλος, 30)Ι.Αγγέλογλου. 

Α. Λαζαρίδης, Ε.Αρχοντάκη, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση Προσήλθε ο κ.Β.Σταυροπούλου και αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 225 και 226/2013 αποφάσεων προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
6)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 231/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2013 απόφασης Προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 

 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε τα θέματα που έχουν 
σχέση με το έργο «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», καθώς είναι παρών στη 
σημερινή συνεδρίαση ο κ. Ιωάννης Κούσιος. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 3ο θέμα του 2ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 18-4-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 76/2009 μελέτη του ΤΤΔΒ, της 99/2010 
απόφασης της Δημαρχιακής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και 
ανάθεσης της κατασκευής στην παραπάνω εταιρεία και της Γ/οικ2529/7.7.2010  
σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 07.07.2010, χρόνο 
κατασκευής 360 ημέρες και αρχική ημερομηνία περαίωσης 02.07.2011.  To Δ.Σ. Βεροίας 
με τις 46/11(24.01.11), 225/11(18.04.11), 613/11(10.08.11), 20/2012 (25.01.12), 
307/2012 (04.06.2012) & 544/2012 (24.09.2012)  αποφάσεις του, ενέκρινε διαδοχικές 
παρατάσεις προθεσμίας κατασκευής του έργου μέχρι τις  2.02.2013. Παράλληλα στις 
28/09/2012 υπογράφηκε η 1η συμπληρωματική σύμβαση εργασιών με χρόνο εκτέλεσης  
90 ημέρες, διαμορφώνοντας ανάλογα και την αρχική συμβατική προθεσμία περαίωσης 
του έργου ως τις  2.5.2013 

Συγκεντρωτικά όλες οι παρατάσεις του έργου έχουν ως εξής : 
α/α Αρ./ημ

. Απόφασης 
Δ.Σ. Βεροίας 

ημ. 
Αίτησης 
Αναδόχου 

Υπαιτιότη
τα Αναδόχου 

Διάστη
μα 

Συμβατική 
προθεσμία 

Υπογραφή. 
Εργολ. 
Σύμβασης: 
08.07.2010  

  360 ημ 

1η Παράταση 
 

46/11 
(24.01.11) 

25.11.10 όχι 90 ημ 

2η Παράταση 
 

225/11 
(18.04.11) 

16.03.11 όχι 60 ημ 

3η Παράταση 
 

613/11 
(10.08.11) 

20.07.11 όχι 30 ημ 

4η Παράταση 
 

20/2012  
(25.01.12) 

30.11.11 Ναι 
       (εν μέρει) 

150 ημ 

5η Παράταση 
 

307/2012  
(04.06.12) 

08.05.12 όχι 90 ημ 

6η Παράταση 544/2012  
(24.09.2012) 

31.08.12 όχι 240 ημ 

Ολική Συμβατική Προθεσμία :1020 ημ 
Συνολική Προθεσμία (για τον υπολογισμό της οριακής προθεσμίας):  870 ημ 
Η πρώτη έγκριση παράτασης με αρ. αποφ Δ.Σ.: 46/2011 ήταν διαστήματος 90 

ημερών και χορηγήθηκε  λόγω καθυστέρησης στην συντέλεση των αποζημιώσεων 
παρακείμενων κατοικιών. Η 1η παράταση δεν οφείλονταν σε υπαιτιότητα του και 
υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής προθεσμίας (άρθρο 48 παρ. 7 Ν.3669/08). 

Η δεύτερη παράταση με αρ. αποφ Δ.Σ.:  225/2011 ήταν διαστήματος 60 ημερών 
και χορηγήθηκε λόγω των δύσκολων καιρικών συνθηκών και φαινομένων που 
επικρατούσαν στο έργο. Η 2η παράταση δεν οφείλονταν σε υπαιτιότητα του και 
υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής προθεσμίας. 

Η τρίτη παράταση με αρ. αποφ Δ.Σ.: 613/2011 ήταν διαστήματος 30 ημερών και 
χορηγήθηκε λόγω καθυστέρησης από εκτέλεση απρόβλεπτων εργασιών ( μετακίνηση 
αγωγού αποχέτευσης που εμπόδιζε στην κατασκευή των θεμελίων). Η 3η παράταση δεν  

 



οφείλονταν σε υπαιτιότητα του και υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής 
προθεσμίας. 

 Η τέταρτη παράταση με αρ. αποφ Δ.Σ.:  20/2012 ήταν διαστήματος 150 ημερών 
και χορηγήθηκε χωρίς αναθεώρηση και χωρίς να επιβληθούν οι  σχετικές ποινικές ρήτρες 
λόγω ανωτέρας βίας. Η Μελέτη & κατασκευή του ξυλοτύπου αποτελεί ειδική κατασκευή 
που για την μελέτη & ολοκλήρωση του   κρίθηκε ότι απαιτείτο διάστημα 5 μηνών. Οι 
εξελίξεις στο έργο επιβεβαίωσαν το ορθό της παραπάνω απόφασης (σχετική η συνεδρία 
10 της 7/8/2012 του Περιφερειακού Συμβουλίου Δημοσίων Έργων στη Θεσσαλονίκη). Η 
4η παράταση δεν υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής προθεσμίας. 

Η πέμπτη παράταση με αρ. αποφ Δ.Σ.:  307/2012 διαστήματος  90 ημερών 
χορηγήθηκε λόγω των εξαιρετικά ασταθών και  άσχημων καιρικών συνθηκών που 
επικρατούσαν στο έργο. Η 5η παράταση δεν οφείλονταν σε υπαιτιότητα του και 
υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής προθεσμίας. 

Η έκτη παράταση με αρ. αποφ Δ.Σ.:  544/2012 διαστήματος  240 ημερών 
χορηγήθηκε λόγω απαιτούμενου διαστήματος έγκρισης μελέτης ικριωμάτων και 
υπογραφής 1ης Σ.Σ.Ε.  Η 6η παράταση δεν οφείλονταν σε υπαιτιότητα του και 
υπολογίζεται στον υπολογισμό της συνολικής προθεσμίας. 

Οι εργασίες της 4ης τμηματικής προθεσμίας δηλαδή κατασκευής ικριωμάτων και 
ξυλοτύπων, έπρεπε  να είχαν ολοκληρωθεί, σύμφωνα με το τελευταίο εγκεκριμένο 7ο  
χρονοδιάγραμμα στις 31/12/2012. Επιπλέον  με την 158/27.02.2013 απόφαση του Δ.Σ. 
Βεροίας εγκρίθηκε ο 5ος ΑΠΕ & το πρακτικό εξακρίβωσης κόστους ικριωμάτων του 
έργου, στοιχεία απαραίτητα για τη συνέχιση των εργασιών. Διαπιστώνεται ότι απαιτείται 
επιπρόσθετος χρόνος για την κατασκευή του έργου που οφείλεται στις γενικότερες 
καθυστερήσεις σύνταξης και εγκρίσεων των απαραίτητων στοιχείων.  

Σύμφωνα με το άρθρο 48 παρ. 7 του Ν.3669/08 : 
 "Ο ανάδοχος είναι υποχρεωμένος να συνεχίσει την κατασκευή του έργου για 

επιπλέον της συνολικής προθεσμίας χρονικό διάστημα, ίσο προς το ένα τρίτο(1/3) αυτής και 
πάντως όχι μικρότερο των τριών (3) μηνών (οριακή προθεσμία).'Η συνολική προθεσμία 
υπολογίζεται με βάση την αρχική συμβατική προθεσμία και τις τυχόν παρατάσεις που 
εγκρίθηκαν ύστερα από σχετικό αίτημα του αναδόχου μέσα στην αρχική συμβατική 
προθεσμία και δεν οφείλονται σε υπαιτιότητά του  ". 

Με τις παραπάνω παρατάσεις επεκτεινόταν αντίστοιχα και η αρχική συμβατική 
προθεσμία οπότε η  συνολική προθεσμία του έργου ανέρχεται σε 360 ημ + 90 ημ +60+ 30 
ημ + 90 ημ + 240 ημ  = 870 ημέρες. 

Η οριακή προθεσμία που  είναι το  1/3 της συνολικής, ανέρχεται σε 870 ημέρες/3 
= 290 ημέρες. 

Η οριακή προθεσμία χορηγείται μετά τη συνολική προθεσμία, δηλαδή μετά τη 
02.05.2013.  

Σύμφωνα με το άρθρο 48 παρ. 10 του Ν.3669/08 : 
"Η έγκριση των παρατάσεων προθεσμιών γίνεται από την προϊσταμένη αρχή ύστερα 

από αίτηση του αναδόχου. Παράταση μπορεί να εγκριθεί και χωρίς αίτηση του αναδόχου, 
αν αυτή δεν υπερβαίνει την οριακή προθεσμία." 

Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το άρθρο 48 του Ν.3669/2008 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση της οριακής προθεσμίας 
γενικής παράτασης των εργασιών του έργου, για χρονικό διάστημα 290 ημερών, με 
αναθεώρηση, δηλαδή ημερομηνία περαίωσης στις 17.2.2014, για τους λόγους που 
αναφέρονται παραπάνω.  

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 Βουτσιλάς: Αναφερόμαστε στην εργολαβία για τη Γέφυρα Κούσιου, της οποίας η 
προθεσμία λήγει στις 02/05.  

Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε σε οριακό επίπεδο και η υπηρεσία εισηγείται πλέον 
την περίφημη οριακή προθεσμία, δηλαδή την προθεσμία που υποχρεούται η υπηρεσία να 
δώσει και είναι η τελική προθεσμία για το έργο. Άρα βάσει του άρθρου 48 παρ.7 όπου 
αναφέρεται ότι ο ανάδοχος είναι υποχρεωμένος να συνεχίσει την κατασκευή του έργου 



για επιπλέον και συνολική προθεσμία για χρονικό διάστημα ίσο προς το 1/3 αυτής, 
πάντως όχι μικρότερο των τριών μηνών.  

Η συνολική προθεσμία υπολογίζεται με βάση την αρχική συμβατική προθεσμία 
και τις τυχόν παρατάσεις που εγκρίθηκαν ύστερα από σχετικό αίτημα του αναδόχου μέσα 
στην αρχική συμβατική προθεσμία και δεν οφείλονται σε υπαιτιότητά του.  

Η υπηρεσία κάθισε και υπολόγισε τα διαστήματα και έβγαλε στο σχετικό έγγραφο 
την προθεσμία η οποία είναι μέχρι τις 02/04, αν δεν απατώμαι. Η ολική συμβατική 
προθεσμία ήταν 1020 ημέρες, από εδώ διαιρέσαμε, βγάλαμε ποιές είναι οι προθεσμίες οι 
οποίες ήταν με υπαιτιότητα του αναδόχου και υπολογίσαμε βάσει αυτού ότι είναι 
επιπλέον οι 870 ημέρες. Έτσι είμαστε υποχρεωμένοι να δώσουμε πλέον το 1/3 αυτής, 
δηλαδή 290 ημέρες. Αυτός είναι ένας υπολογισμός ο οποίος έχει γίνει, η προθεσμία 
δίνεται υποχρεωτικά από τον νόμο, είναι η τελική προθεσμία η οποία δίνεται στον 
ανάδοχο μέχρι τις 17/02/2014 και βάσει του άρθρου 48 παρ. 7 του νόμου. Αυτά είχα να 
πω. 
 Νεστορόπουλος: Πρώτον, θέλω από τη Δήμαρχο να μας πει εάν το τελευταίο 
διάστημα έγινε κάποια συνάντηση μεταξύ του δωρητή, του αναδόχου και της ίδιας. 
Δεύτερο, μένω στο ότι οι προθεσμίες που έχουν δοθεί μέχρι τώρα λήγουν στις 02/05. Ο 
εργολάβος, ο ανάδοχος, δε ζήτησε προθεσμία; Η οριακή προθεσμία που θέλει να δώσει η 
δημοτική αρχή δίνεται για το συμφέρον του έργου; Για να τελειώσει δηλαδή μετά το 
έργο; Μετά από την προθεσμία αυτή που τελειώνει στις 17/02/2014 ο εργολάβος πλέον 
αν δεν το τελειώσει κηρύσσεται έκπτωτος; Από τις παρατάσεις μέχρι τώρα που έχουμε 
δώσει, με αναθεώρηση είναι όλες, σε τί ποσοστό έχουν εκπέσει οι εγγυητικές που είχε 
καταθέσει ο εργολάβος;  
 Γιαννουλάκης: Ήθελα να ρωτήσω τον κ.Βουτσιλά, είπατε ότι οι μέρες που 
υπολογίζονται για τη χορήγηση της οριακής προθεσμίας κ.Βουτσιλά, υπολογίζονται βάση 
αυτών που είναι υπαίτιος ο εργολάβος, έτσι;  
 Βουτσιλάς: Δεν είναι υπαίτιος. 
 Γιαννουλάκης: Που δεν είναι υπαίτιος; Δεν το άκουσα το «δεν».  
 Βουτσιλάς: Αυτές που δεν είναι υπαίτιος ο εργολάβος, αυτές βγαίνουν.  
 Μελιόπουλος: Το πρώτο ερώτημα είναι προς τον κ.Βουτσιλά, το δεύτερο προς τη 
διοίκηση του δήμου.  

Κε Βουτσιλά έχω κι εγώ ακριβώς μπροστά μου εδώ το άρθρο το 48 παρ.7 του 
νόμου 3669/2008 που διαβάσατε. Όπως ακριβώς το διαβάσατε έτσι ακριβώς το έχω κι η 
ερώτησή μου είναι η εξής και να σημειώσω κάτι, η συνολική προθεσμία υπολογίζεται με 
βάση την αρχική συμβατική προθεσμία και τις τυχόν παρατάσεις που εγκρίθηκαν ύστερα 
από σχετικό αίτημα του αναδόχου μέσα στην αρχική συμβατική προθεσμία. Ποιές από τις 
παρατάσεις που δόθηκαν είναι μέσα στην αρχική συμβατική προθεσμία; Εκεί πάνω αν το 
υπολογίσετε βγαίνει μια τελείως διαφορετική ημερομηνία που είναι η οριακή προθεσμία 
21/05/2012 ενώ τώρα από ό,τι γνωρίζετε έχουμε σχεδόν ένα χρόνο μετά. Το δεύτερο 
ερώτημα: Δήμαρχε πότε θα τελειώσει το έργο; Αυτό περιμένουμε να ακούσουμε. 
 Παυλίδης: Θέλω να ρωτήσω το εξής: υπάρχει καμιά καταληκτική ημερομηνία που 
να υπάρχει στα κοντά ή ενδιάμεσα μέχρι αυτή την οριακή προθεσμία;  

Ποιά όπλα έχουμε για να τον πετάξουμε αν δεν ξαναμπεί στο έργο; Θα τον 
καμαρώνουμε; Γιατί εξαντλούμε όλη την οριακή προθεσμία; Γιατί την εξαντλούμε; 
Υπάρχει άλλος τρόπος να δώσουμε μια μερική προθεσμία για να αποδειχθεί ότι, εντάξει; 
Το τελευταίο που θέλω να ρωτήσω, είναι νόμιμη η προθεσμία που δόθηκε 100% για να 
ψηφίσουμε κι ανάλογα; 
 Αγγελίνας: Ήθελα να ρωτήσω αλλά δεν ξέρω σε ποιόν θα τα ρωτήσω αυτά τα 
πράγματα, ποιός μπορεί να με απαντήσει. Τί ποσοστό του έργου έχει γίνει μετά την 
τελευταία παράταση που είναι 31/08/2012, τί ποσοστό έργου κατασκευής της γέφυρας 
έγινε μετά την τελευταία παράταση;  

Δε βλέπω τον εργολάβο. Σε μια τέτοιου είδους παράταση 300 ημερών έπρεπε να 
είναι παρών ο εργολάβος ο οποίος σύμφωνα με τον νόμο που μας λένε εδώ, ζητάει 
παράταση. Να μας μιλήσει. Τέλος πάντων, ζητάει το εισηγητικό βάση του νόμου 
παράταση. Εδώ δε θα έπρεπε να υπάρχει ο εργολάβος του έργου να μας πει κάποια 



πράγματα, να μας διευκρινίσει, όπως τί ποσοστό έργου έχει γίνει μέχρι τώρα; έχω την 
εύλογη απορία να μάθω τί ποσοστό έργου έχει ολοκληρωθεί. Δεν ξέρω αν είναι 
υποχρεωμένος ο κ.Βουτσιλάς να μας πει. Έχω την αίσθηση ότι οδηγούμαστε στο να 
δίνουμε παρατάσεις, να εξαντλούμε όλα τα όρια αλλά τελικά να μην προχωράει το έργο 
και σ’ αυτό το πράγμα δίνω άριστα στον εργολάβο ο οποίος βάση της νομικής 
υποστήριξης.. 
 Δήμαρχος: Να απαντήσω πρώτα εγώ γιατί ρώτησε κάτι ο κ.Νεστορόπουλος και 
να πω ότι η οριακή προθεσμία δεν έχει ούτε μπρος ούτε πίσω, είναι η τεχνοκρατική και η 
νομική επιταγή κι αυτό πρέπει να κάνουμε, δεν έχουμε άλλο περιθώριο, σας το είπε κι ο 
κ.Βουτσιλάς.  

Έγιναν δύο συναντήσεις με τον εργολάβο ενώπιον του κ.Κούσιου, όταν λέω 
εργολάβο εννοώ αυτόν που τελευταίο είδατε και ανέλαβε την ευθύνη και είναι αυτός ο 
οποίος έχει τα χρήματα. Με τον κ.Κουπατσάρη έγιναν δύο συναντήσεις, πάντοτε ενώπιον 
του κυρ-Γιάννη και ενώπιον μελών της διαχειριστικής επιτροπής κι αυτό θα συνεχίσει να 
γίνεται. Όποτε υπάρχει επαφή με τον εργολάβο θα είναι μπροστά ο δωρητής και φυσικά 
και μέλη της διαχειριστικής επιτροπής. Δεν υπήρχαν προηγούμενες συναντήσεις, είναι 
αυτές οι οποίες έγιναν τώρα και εκεί και στο αγωνιώδες ερώτημα του Γιάννη, τί γίνεται; 
Υπογράφεις ότι θα γίνει η γέφυρα; Ξαναείπε ότι εγώ, του είπαμε, ενημερώθηκε ότι θα 
μπει οριακή προθεσμία, άρα εδώ γι’ αυτό απαντάμε έχει ενημερωθεί ότι θα μπει οριακή 
προθεσμία, το να είναι εδώ να μιλήσει δεν παίζει κανέναν ρόλο.  

Αυτός παίζει το τελευταίο χαρτί του και φυσικά κι εμείς. Έχει ενημερωθεί ότι 
μπαίνει οριακή προθεσμία, είπε και με συγκεκριμένες λεπτομέρειες πώς μπαίνει στο έργο, 
για τα σίδερα, για το ένα, για το άλλο, ζήτησε επιπλέον κάποια πράγματα από την τεχνική 
υπηρεσία, κάποια στοιχεία και από εκεί και πέρα περιμένουμε να πράξει τα δέοντα, αυτά 
που δεσμεύτηκε ότι θα πράξει. Είναι πολύ συγκεκριμένες κινήσεις με πολύ συγκεκριμένα 
χρονοδιαγράμματα, εάν δεν τα κάνει, η κατάληξη είναι σαφής. Επίσης τέθηκαν κάποια 
ερωτήματα, νομίζω θα τα απαντήσει ο Στέφανος, σχετικά με το σύννομο των 
παρατάσεων. Μα εδώ υπάρχει και ο έλεγχος του αρμόδιου υπουργείου που αποφαίνεται 
ότι οι ενέργειες που γίνανε ήταν απολύτως σύννομες και με σεβασμό, διότι εξασφάλισαν 
να μη ζημιωθεί ο δήμος, να μη ζημιωθεί δηλαδή η δωρεά. Αυτό έχει σημασία, άρα οι 
μέχρι τώρα ενέργειες έχει αποφανθεί η αρμόδια ελεγκτική αρχή του υπουργείου ότι είναι 
απολύτως σύννομες.  

Από εκεί και πέρα και αυτό που προτείνεται σήμερα είναι αυτό που πρέπει να 
γίνει, δεν έχει άλλο, δεν έχει ούτε μπρος ούτε πίσω, είναι οριακή προθεσμία, και το πώς 
ορίζεται πάλι ο νόμος το ορίζει, δεν γίνεται με κάποιο τύπο που εφεύρε κάποιο μυαλό στη 
Βέροια, ο νόμος ορίζει πώς δίδονται οι οριακές προθεσμίες και δίδεται αυτή η 
συγκεκριμένη.  
 Βουτσιλάς: Σα διευθυντής τεχνικής υπηρεσίας η λειτουργία μου από εδώ και πέρα 
είναι καθαρά μονόδρομος. Οι ενέργειες οι οποίες κάνω είναι υποχρεωτικά αυτές οι οποίες 
αναφέρονται στον Ν. 3669/2008. Έρχομαι και περνάω σημείο-σημείο αυτά τα πράγματα, 
άρα είμαι υποχρεωμένος βάσει των διαδικασιών οι οποίες υπάρχουν, μέσω του Δ.Σ. να 
δοθεί αυτή η προθεσμία. κ.Νεστορόπουλε, ο εργολάβος δε ζήτησε προθεσμία, δίδεται 
βάσει του νόμου.  

Αν κηρύσσεται έκπτωτος μετά την οριακή προθεσμία; Κηρύσσεται βέβαια 
έκπτωτος μετά την οριακή προθεσμία αλλά πρέπει υποχρεωτικά να ακολουθήσει τις 
διαδικασίες οι οποίες προβλέπονται, υπάρχει το άρθρο 61 περί εκπτώσεως αναδόχου, άρα 
είναι ειδική πρόσκληση, υπάρχει η διαδικασία της ειδικής πρόσκλησης, υπάρχουν οι 
διαδικασίες οι οποίες προβλέπονται πάλι στον 3669, εμείς ακολουθούμε κατά γράμμα τον 
3669. Το συμφέρον του έργου εκφράζεται με βάση αυτό που εκφράζει ο νόμος, άρα 
είμαστε προς το συμφέρον του έργου, νόμιμες ενέργειες, τίποτα περισσότερο, τίποτα 
λιγότερο, αυτό είναι.  

Για τις αρχικές παρατάσεις, δόθηκαν έξι παρατάσεις, από αυτές μόνο η μια δε 
λήφθηκε υπόψη, άρα λοιπόν είναι αυτό το οποίο προβλέπεται, μπορείτε να το δείτε 
αναλυτικά.  



Πότε θα τελειώσει το έργο, αυτό σα διευθυντής τεχνικής υπηρεσίας δεν μπορώ να 
το πω. Εφόσον ο εργολάβος είναι σύννομος, εφόσον ολοκληρώσει τις υποχρεώσεις του, 
άρα μπορεί να τελειώσει και το έργο.  

Αν υπάρχουν κάποιες προθεσμίες ενδιάμεσα. Αυτή τη στιγμή η αντιμετώπιση του 
εργολάβου είναι συγκεκριμένη, περιγράφεται στο άρθρο 61 περί εκπτώσεως του 
αναδόχου.  

Πλέον δίδονται ειδικές προσκλήσεις στον ανάδοχο με συγκεκριμένες εργασίες οι 
οποίες πρέπει να γίνουν, αν δεν τις εφαρμόσει υπάρχει περίπτωση να κηρυχθεί κι 
έκπτωτος στις τριάντα ημέρες οι οποίες ορίζονται με το νόμο, να μην μπερδευόμαστε 
πάνω στο θέμα αυτό.  

Αν θα εξαντληθεί η οριακή προθεσμία, η οριακή προθεσμία θα εξαντληθεί 
εφόσον ο εργολάβος εκτελέσει το έργο, δεν υπάρχει άλλος τρόπος να εξαντληθεί η 
οριακή προθεσμία. Αυτή είναι βέβαια νομική προθεσμία η οποία δίδεται βάσει του 
νόμου.  

Τί ποσοστό του έργου έχει εκτελεστεί. Αυτή τη στιγμή δεν είμαι σε θέση να σας 
απαντήσω, ούτε και σε τί ποσοστό, περίπου 40%. Βέβαια επειδή υπάρχουν πάρα πολλές 
τεχνοκρατικές ερωτήσεις κι απευθύνομαι και στην κα Σοφρόνωφ η οποία ρώτησε 
ορισμένα πράγματα, το γραφείο μου είναι ανοιχτό, με την άδεια της Δημάρχου εννοείται, 
να έρθετε να δούμε συγκεκριμένα στοιχεία του έργου και να δείτε τί συγκεκριμένα έχει 
κάνει η υπηρεσία και τί συγκεκριμένα ζητήματα υπάρχουν.  

Εγώ είμαι υποχρεωμένος να απαντήσω μέχρι αυτό το σημείο, δηλαδή κλείνοντας 
την απάντησή μου είμαι υποχρεωμένος βάσει του νόμου να δοθεί αυτή η προθεσμία, το 
πώς θα εξελιχθεί το έργο θα εξαρτηθεί από τη συμπεριφορά του εργολάβου και το 
σύννομο των ενεργειών του.  
 Τσαβδαρίδης: Είπε κάτι, ας το επεξηγήσει, δε θέλω να κάνω ερώτηση, αφού είμαι 
σ’ αυτό το στάδιο και παρακολουθώ, είπατε θα τελειώσει το έργο, εξαρτάται από τη 
συμπεριφορά του εργολάβου, σημείωσα αυτολεξεί αυτό που είπατε και θα εξαρτηθεί από 
τις νόμιμες ενέργειες; 
 Βουτσιλάς: Θα εξαρτηθεί από τη συμπεριφορά του εργολάβου, δηλαδή θα 
κάνουμε τις νόμιμες ενέργειες που πρέπει και θα εξαρτηθεί από τη συμπεριφορά του 
εργολάβου. 
 Τσαβδαρίδης: Ποιές είναι οι νόμιμες ενέργειες;  
 Βουτσιλάς: Η νόμιμη ενέργεια για παράδειγμα είναι να του κάνουμε μια ειδική 
πρόσκληση που αναφέρεται στο άρθρο 61 παρ.4, η ειδική πρόσκληση αναφέρεται ότι θα 
πρέπει μέσα σε συγκεκριμένο χρονικό διάστημα να εκτελέσει ένα συγκεκριμένο έργο, 
από 15 μέχρι 30 μέρες, αν δεν το εκτελέσει τότε υπάρχει λόγος να κηρυχθεί έκπτωτος. 
Αυτή τη στιγμή έχουμε δημιουργήσει την υποδομή, του έχουν δοθεί δύο διαταγές πάνω 
στον εργολάβο, έχει βέβαια κάνει ένσταση, άρα βρισκόμαστε στη διαδικασία του άρθρου 
61 πλέον, ειδικές προσκλήσεις συνέχεια. 
 Πρόεδρος: Από τις απαντήσεις σας κ. Βουτσιλά προέκυψε ένα ερώτημα, είπατε 
ότι δε ρωτήθηκε για την οριακή προθεσμία ο εργολάβος, υπήρχε πιθανότητα να ερωτηθεί 
και να μας πει αντί σε εννιά μήνες θα το κάνει σε έξι; Γιατί δε ρωτήθηκε; Μήπως 
μπορούσε σε έξι μήνες να το κάνει. 
 Βουτσιλάς: Ας το κάνει. 
 Δήμαρχος: Εγώ το μόνο που μπορώ να μεταφέρω είναι αυτό που ειπώθηκε 
ενώπιον του κ.Κούσιου και της διαχειριστικής αρχής, του κ.Λαζαρίδη και δε θυμάμαι 
ποιος άλλος ήταν στη συνάντηση που υπήρχε την προηγούμενη εβδομάδα, ο οποίος 
μπήκε και σε τεχνικές λεπτομέρειες, είπε ότι έχει πληρώσει τα σίδερα, ότι έχει 
παραγγείλει σίδερα επόμενα, ότι προχωράει κι ότι αυτό που υποσχέθηκε θα το κάνει, 
αυτά είναι τα λόγια του εργολάβου. Από εκεί και πέρα τί να σας πω, στην προηγούμενη 
συνάντηση, είχε πει ότι το φθινόπωρο θα παραδώσει το έργο. 
 Σοφρόνωφ: Κάναμε ένα ερώτημα πολύ συγκεκριμένο γιατί όλοι το ίδιο άρθρο και 
την ίδια παράγραφο του νόμου διαβάζουμε, αλλά δεν απαντηθήκαμε δυστυχώς και 
εφόσον δεν έχουμε ξανά δικαίωμα να ρωτήσουμε, επιμένουμε στο πώς το 
καταλαβαίνουμε εμείς και δεν είναι ερμηνεία, είναι καθαρό. Λέει η παρ.7 του άρθρου 48 



ότι η συνολική προθεσμία υπολογίζεται με βάση την αρχική συμβατική προθεσμία, που 
θα πει 360 ημέρες και τις τυχόν παρατάσεις που εγκρίθηκαν ύστερα από σχετικό αίτημα 
του αναδόχου μέσα στην αρχική συμβατική προθεσμία, άρα για τις δύο πρώτες 90 και 60, 
150, συν 360, 510, άρα συν το 1/3 που είναι και δεν μπορεί να είναι λιγότερο των τριών 
μηνών, 173 ημέρες έπρεπε να λήγει η οριακή προθεσμία στις 21 Μαΐου του 2012, πριν 
δηλαδή έναν ολόκληρο χρόνο, αν το καταλαβαίνουμε λάθος, εξηγήστε μας γιατί το 
καταλαβαίνουμε λάθος. Άρα δεν υφίσταται, δε γίνεται αυτό, δεν είναι σύννομο.  

Απευθύνομαι τώρα και λέω, ότι πολύ καιρό τώρα, τουλάχιστον τρία χρόνια 
περίπου που είμαστε εμείς εδώ, διαδοχικές παρατάσεις, ξανά παρατάσεις, έργα επί έργων, 
συζητήσεις επί συζητήσεων, προτάσεις αλληλοπροτάσεις, βγήκε τίποτα; Προχώρησε 
τέλος πάντων τίποτα; Δηλαδή ένα έργο που έπρεπε να έχει τελειώσει 360 ημέρες άντε 
ανοχή ένα χρόνο, άντε ανοχή δύο χρόνια, άντε ανοχή τρία χρόνια, ανοχή κι άλλο ένα 
χρόνο τώρα; Να πάμε στα τέσσερα χρόνια; Που θα πάει αυτή η ιστορία, δε διδαχθήκατε 
τόσο καιρό, που κάνετε μια προσπάθεια να μεταχειριστείτε ιδιαίτερα τον συγκεκριμένο 
ανάδοχο; Εμείς ούτε προσωπικά τον ξέρουμε ούτε αλισβερίσια έχουμε μαζί του, δεν τον 
ξέρουμε καν, δε διδαχθήκατε ότι ο άνθρωπος αυτός πήρε ένα επιπλέον έργο, πήρε τη 
στήριξη των πρανών, θα διεκδικήσει μέσα από τα δικαστήρια πεντακόσια, εξακόσια, 
εφτακόσια, οχτακόσια χιλιάρικα; Δεν ξέρω, όλα αυτά τα ζητήματα δε σας 
προβληματίζουν; Δε μπορείτε τέλος πάντων να απαντήσετε πότε θα τελειώσει αυτό το 
γεφύρι της Άρτας; Κι εμείς θέλουμε να τελειώσει κι όλος ο κόσμος θέλει να τελειώσει και 
περισσότερο κι ο κ.Κούσιος.  

Αισθάνομαι άσχημα που είναι εδώ, πραγματικά, θέλει να τελειώσει, αλλά η 
ελπίδα που εκφράζετε, με συγχωρείτε Δήμαρχε, δεν είναι δέσμευση, δηλαδή τί άλλο 
πρέπει να κάνουμε; Τί άλλο να εξαντλήσουμε; Ή επιείκεια; Κι η ιδιαίτερη μεταχείριση 
έχει όρια. Δεν είναι σωστό κι εμείς εδώ θα την καταψηφίσουμε την οριακή προθεσμία, με 
πλήρη γνώση, γιατί είναι πέρα κι έξω από κάθε λογική του νόμου τον οποίο πάντοτε 
επικαλείστε. Ας τον επικαλεστούμε κι εμείς μια φορά. 
 Τσαβδαρίδης: Πρόεδρε, κ.Κούσιο, κυρίες και κύριοι δημοτικοί σύμβουλοι, 
Δήμαρχε, εγώ νομίζω ότι τελικά αυτό το περίφημο γεφύρι της Άρτας που έμεινε στην 
ιστορία, δεν ταλαιπωρήθηκε τόσο όσο το γεφύρι της Βέροιας.  

Νομίζω ότι ο κόσμος από εδώ και πέρα, όλη η Ελλάδα, θα χρησιμοποιεί για 
τέτοιες αντίστοιχες, ανάλογες περιπτώσεις, όχι το γεφύρι της Άρτας, θα λέει το γεφύρι 
της Βέροιας, άρα υπό αυτήν την έννοια φτιάξατε ιστορία Δήμαρχε. Αρνητική βέβαια, εις 
βάρος της επιθυμίας ενός ανθρώπου να χαρίσει κάτι στην πόλη του και η κακή του μοίρα, 
η κακή του τύχη ήταν ότι έτυχε την περίοδο που δώρισε ο άνθρωπος αυτός τα λεφτά να 
είστε Δήμαρχος εσείς.  

Κε Βουτσιλά ακούστε λίγο, εγώ συγκράτησα μια κουβέντα, η οποία πρέπει να 
μείνει εδώ, «εγώ, λέτε, σα διευθυντής τεχνικής υπηρεσίας, δεν ξέρω πότε θα τελειώσει το 
έργο» κι αν δεν ξέρετε εσείς που δεν ξέρετε και καλά κάνετε και κρατάτε την επιφύλαξη 
με αυτά που είδαν τα μάτια σας, που είστε όμως ο κατεξοχήν αρμόδιος, ή από τους 
κατεξοχήν αν θέλετε αρμοδίους, δεν ξέρετε να μας πείτε, αυτός ο άνθρωπος (ο 
κ.Κούσιος) ήρθε σήμερα να πάρει μια απάντηση μετά από τρία χρόνια, τι απάντηση; Θα 
γίνει ρε παιδιά το έργο μου; Θα πιάσουν τόπο τα λεφτά που ήδη έχω δώσει κι έχω μπει σε 
ένα λούκι και σε έναν κυκεώνα από το οποίο λούκι δεν ξέρω αν θα βγω; Θα ζήσω για να 
δω αυτό το έργο τελειωμένο;  

Λέτε εσείς δεν ξέρω, η Δήμαρχος προφανώς δεν ξέρει, οι δημοτικοί σύμβουλοι 
προφανώς δεν ξέρουν, οι υπεύθυνοι αντιδήμαρχοι, τώρα μας λείπει ο κ.Λαζαρίδης, 
προφανώς δεν ξέρει, ποιός ξέρει; Αυτή είναι η υπεύθυνη στάση μιας Δημάρχου που μας 
έλεγε ότι γοήτευσε τον κ.Κούσιο και γι’ αυτό πήρε τα λεφτά ο Δήμος.  

Κε Κούσιο, ο κ.Μελισσανίδης πάνω στη Σουμελά έφτιαξε ένα αρχονταρίκι 
περίπου στα λεφτά που δώσατε, αλλά είχε την πρόνοια να το φτιάξει μόνος του, τα 
διάθεσε τα λεφτά όπου ήθελε αυτός, βρήκε ανάδοχο αυτός, δεν ξέρω ποιά εταιρία ήταν 
και κατάφερε να γίνει κι εσείς τώρα μπλέξατε σε ένα Δήμο και μια Δήμαρχο που δεν έχει 
καμία απολύτως ικανότητα να τελειώσει έργο με έτοιμα λεφτά, φανταστείτε να είχε να 
βρει και τα λεφτά.  



Όλα αυτά είναι σκληρά. Καταλαβαίνω ότι είναι σκληρά αυτά που λέω, 
καταλαβαίνω ότι η Δήμαρχος προφανώς δεν αισθάνεται καλά που τα ακούει όλα αυτά, 
αλλά επιτέλους θα πρέπει όχι μόνο να επαίρεται για το τί κάνει, που δεν έκανε τίποτα 
δηλαδή, τουλάχιστον σ’ αυτά τα χρόνια που είμαστε στο Δ.Σ., να μάθει να ακούει κιόλας 
κι εύχομαι στη δικιά της την τοποθέτηση να μην πει πάλι, φταίνε όλοι οι άλλοι, φταίει ο 
καιρός, φταίει το διάστημα, φταίει η σελήνη, φταίει η πανσέληνος, φταίει ο Τσαβδαρίδης, 
φταίει η αντιπολίτευση. Να τα αφήσουμε αυτά, να αναλαμβάνουμε τις ευθύνες μας κι η 
αλήθεια είναι αυτή, σκληρή και πικρή.  

Εγώ δεν κατάλαβα, αυτή τη νομοθεσία την πολεοδομική και των δημοσίων έργων 
δεν την κατέχω, μπορεί να είμαι δικηγόρος αλλά είναι ένα θέμα εξειδικευμένο κι εκεί που 
δεν ξέρω δεν κάνω τον έξυπνο. Αλλά δεν κατάλαβα κε Βουτσιλά, αφού πέρασαν τρία 
χρόνια έχει δικαίωμα ο εργολάβος και για οριακή νόμιμη προθεσμία και να πάμε και 
άλλο έναν χρόνο;  

Να μιλήσω απλά και να καταλάβω αυτό που καταλαβαίνει ο μέσος άνθρωπος. Τί 
καταλαβαίνει ο μέσος άνθρωπος; Υπογράφετε μια σύμβαση και λέει η σύμβαση 360 
μέρες τέλος, ξεκινάει το 2010, φτάσαμε κ.Βουτσιλά στο 2011. Γιατί από το 2011 
φτάσαμε στο 2013 για να δώσουμε άλλο ένα χρόνο στο 2014 και δεν προβλέψατε εσείς 
ως τεχνική υπηρεσία, η Δήμαρχος, όποιος ήταν υπεύθυνος και στο τέλος του χρόνου να 
πείτε ότι τότε υπάρχει οριακή προθεσμία. Όταν δίναμε τις παρατάσεις τί γινόταν; 
Φτάνουμε τώρα σε ένα σημείο, ξέρετε τι να λέμε; Και στον εργολάβο; Εσύ δεν πειράζει 
που το καθυστέρησες τρία χρόνια, εσύ από τον νόμο δικαιούσαι και τέταρτο. Τί λογική 
είναι αυτή; Για να θεωρήσεις στο κόστος και νέες συμβάσεις και πρόσθετα έργα και όχι η 
μελέτη.  

Ο Κούσιος δεν ξέρω αν θα δώσει τρία ή θα  χρειαστεί να δώσει δεκατρία στο 
τέλος, που δε θα τα δώσει κι επειδή κι ο Δήμος δε θα έχει να τα δώσει, προφανώς δεν 
έχετε και καλά θα κάνετε και να είχατε προφανώς δε θα έπρεπε να τα δώσετε, γιατί η 
κοροϊδία έχει και ένα όριο. Κε Βουτσιλά αυτά που άκουσα εγώ, δεν έχω τίποτα μαζί σας, 
δεν ξέρω αν έχετε ξαναέρθει γι’ αυτό το θέμα, έχουν έρθει κατά καιρούς διάφοροι και 
μάλιστα να σας πω και κάτι άλλο; Ποιος μας δίνει την εγγύηση ότι αυτός ο άνθρωπος 
παίρνοντας ακόμη μια προθεσμία θα συμμορφωθεί με τις συμβατικές του υποχρεώσεις 
όταν εδώ τρία χρόνια όλοι εδώ λέμε ότι λέμε; Ότι ο άνθρωπος είναι απαράδεκτος, ότι 
είναι ανίκανος να τελειώσει, κακώς του δίναμε προθεσμίες και κάθε φορά που 
ερχόμασταν σ’ αυτή τη θέση λέγαμε, κακώς μέχρι σήμερα δίναμε κι άλλες παρατάσεις. 
Δηλαδή θα ξαναγίνει μια άλλη συνεδρίαση μετά από ένα μήνα είναι βέβαιο και θα λέμε 
κακώς δώσαμε  και την οριακή.  

Είναι αστεία αυτά, κακώς τα επινοήσατε εσείς τώρα και δεν το ζητάει λέει κι ο 
εργολάβος, αυτό είναι επινόηση δική μας λέει, όταν εμείς επινοούμε να βρούμε τρόπους 
να είναι μονίμως δικαιολογημένα καθυστερούμενος ο εργολάβος, τότε ξεσαλώνει κι ο 
εργολάβος κ.Βουτσιλά Δήμαρχε καλά κάνει και μας δουλεύει ψηλό γαζί όλους.  

Εμείς λοιπόν σαν μείζονα αντιπολίτευση δε δουλευόμαστε, δεν μπορούμε να 
δουλευτούμε άλλο και δεν πρόκειται να συναινέσουμε σ’ αυτές τις τακτικές που 
ταλαιπωρούν ένα μεγάλο δωρητή, μια φυσιογνωμία τεράστια για την πόλη της Βέροιας. 
 Δήμαρχος: Άργησε να έρθει ο κ.Τσαβδαρίδης, ήρθε ξεκούραστος, χρόνια πολλά 
και για τη γιορτή σας, αλλά ο λαϊκισμός έχει όρια, μονό που εσείς δεν έχετε. 
Εκμεταλλεύεστε ένα ζήτημα το οποίο πραγματικά πονάει τους πάντες και για το οποίο 
πραγματικά αγωνιζόμαστε να προχωρήσει, για να κάνετε μια πάρα πολύ φθηνή πολιτική, 
αλλά δεν κάνετε πρόταση, δεν έχετε πρόταση, γιατί λέτε δεν ξέρετε των περί δημοσίων 
έργων νομοθεσία. Έχετε μια χρυσή ευκαιρία αφού δεν την ξέρετε να τη μελετήσετε. Εγώ 
γι’ αυτό συμβουλεύομαι κάποιους άλλους και δε μιλάω κ.Τσαβδαρίδη επί παντός 
επιστητού, έχω αυτήν την πρόνοια, εσείς όμως είστε βουλευτής αυτή τη στιγμή και αν ο 
νόμος περί δημοσίων έργων πάσχει, διότι πάσχει και είναι γνωστό, οφείλετε και το 
παραδεχτήκατε εσείς αυτό σήμερα εδώ χωρίς να το καταλάβετε, να τον αλλάξετε στη 
βουλή που συμμετέχετε, να κάνετε προτάσεις και να τον αλλάξετε, γιατί αλλιώς όπως 
λέτε, ότι τα χρήματα έπρεπε να δοθούν σε έναν ιδιώτη κι ο ιδιώτης να κάνει το έργο.  



Άρα οι δήμοι δε μπορούν να εκτελέσουν έργο, γιατί οι δήμοι κολλάνε, γιατί το 
δημόσιο κολλάει, γιατί υπάρχει ένας νόμος πάνω στον οποίο στηρίζονται και η οριακή 
προθεσμία πάλι είναι πάνω στο πλαίσιο του νόμου. Αλλά επειδή είστε και στην Αθήνα, 
έρχεστε εδώ πετάτε πέντε ρουκέτες, ξαναφεύγετε, δεν έχετε κανένα πρόβλημα, εμείς εδώ 
τραβάμε το ζόρι, πάτε και στο ΥΠΕΚΑ, τον ξέρετε τον έλεγχο των ελεγκτών, τον είδατε 
εδώ πέρα, είδατε ότι γράφει ότι όλα είναι καλώς καμωμένα μέχρι στιγμής έχει ελεγχθεί, 
το έργο έχει ελεγχθεί επαναλαμβάνω.  

Δείτε το λίγο και μη λέτε ό,τι να’ ναι. Εγώ έχω πολύ μεγαλύτερη αγωνία από τον 
καθένα να γίνει αυτό το έργο και είναι λογικό να την έχω αυτή την αγωνία αλλά γι’ αυτό 
το λόγο δεν κάνω εγώ του κεφαλιού μου, νομικούς και τεχνικούς ρωτάω, δεν είμαστε εδώ 
οι παντογνώστες. Είστε δικηγόρος, δέστε το θέμα νομικά αλλά μελετήστε τα δημόσια 
έργα, την ομολογία δημοσίων έργων, ειδάλλως φέρτε αλλαγές στη βουλή διότι οι μεγάλες 
εκπτώσεις έχουν αυτά τα αποτελέσματα.  

Είπατε και το άλλο το οποίο με τρέλανε, υπάρχουν έργα και δε γίνεται το έργο. 
Μα είναι δυνατόν να πληρωθεί οποιοσδήποτε εργολάβος από τα χρήματα που υπάρχουν 
αν δεν το εκτελέσει; Θα το εκτελέσει και μετά θα πληρωθεί, άρα δεν έχει σημασία ότι τα 
λεφτά είναι εκεί κι αυξάνονται και το ξέρετε, ξέρετε ότι αυτά που λέω είναι αλήθειες και 
δε θα ξαναπάρω το λόγο ό,τι και να πείτε. 
 Νεστορόπουλος: Δήμαρχε, πέρυσι μας είπατε ότι το έργο θα τελειώσει το 2012, 
φέτος στην ψήφιση του προϋπολογισμού μας είπατε κι ήταν παρουσία εδώ κι ο 
κ.Κουπατσιάρης αν θυμάμαι καλά, ότι το έργο θα τελειώσει στο τέλος Σεπτέμβρη. Εμείς 
σας ρωτήσαμε αν θα τελειώσει μέχρι τέλος του 2013, ο αρμόδιος αντιΔήμαρχος είπε ναι, 
πιστεύω ότι θα τελειώσει, τώρα δίνετε μια παράταση μέχρι 17/02/2014 κι από ό,τι μας 
απάντησε ο επικεφαλής της τεχνικής υπηρεσίας λέει ότι κι αυτός δεν μπορεί να μας 
απαντήσει και δεν ξέρει αν το έργο θα τελειώσει.  

Εσείς μέχρι τώρα δώσατε έξι παρατάσεις από ό,τι βλέπω εδώ, τις πρώτες δυο τις 
ψηφίσαμε κι εμείς. Από εκεί και πέρα όταν αντιληφθήκαμε ότι ο εργολάβος δυστυχώς 
μας δουλεύει στην κυριολεξία και θέλει να αυξήσει το κόστος του έργου, ξεκίνησε να 
παίρνει επιπλέον παρατάσεις, έχουμε τις 150 ημέρες που δεν έπρεπε να δοθούν με 
υπαιτιότητα και χωρίς αναθεώρηση, γιατί αυτό το προέβλεπε η αρχική μελέτη, ήταν 
συμβατική του υποχρέωση να κάνει την μελέτη των ικριωμάτων. Εμείς του δώσαμε 150 
ημέρες, στη συνέχεια η πέμπτη παράταση, ζήτησε στις 8 Μαΐου παράταση άλλες 90 
ημέρες γιατί ήταν κακές οι καιρικές συνθήκες, ζητούσε άλλες 90 ημέρες, εσείς ψηφίζετε, 
τον δίνετε.  

Ερχόμαστε τώρα πλέον οριακά που τελειώνει το έργο μέχρι 02/05 κι ο εργολάβος 
δεν κάνει καμία απολύτως αίτηση. Τί θέλει να κάνει κύριοι συνάδελφοι ο εργολάβος; 
Θέλει να την κοπανήσει, να σηκωθεί να φύγει, γιατί έτσι τον συμφέρει, γιατί η Δήμαρχος 
δεν ακολούθησε όταν έπρεπε να τον κηρύξει έκπτωτο στο τέλος του 2011, αρχές του 
2012 και να τον πάει από εκεί που ήρθε. Τον παρακαλούσε και τον έδινε 
συμπληρωματικές συμβάσεις 141.000,00 ευρώ. Έδινε στο πρόσθετο ξυλότυπο κι από την 
ένσταση που έκανε ο εργολάβος, ζητάει 946.000,00€ επιπλέον, εμείς τον δώσαμε αρχικά 
4.500,00€ και μετά διαπιστώσαμε ότι και στο προηγούμενο Δ.Σ. μας φέρατε έναν άλλο 
ΑΠΕ αν δεν κάνω λάθος, άλλες 82 ή 85.000€.  

Στο επόμενο θέμα ζητάει ανωτέρα βία, ζητάει άλλα 25.000€, οι παρατάσεις είναι 
με αναθεώρηση, πόσες παρατάσεις έχουμε κύριοι συνάδελφοι; Έξι κι άλλη μια που θα 
του δώσουμε, εφτά. Από 1% έως 1,5% έχουμε πάνω από 10% έκπτωση του έργου, 
δηλαδή το πήρε με τριάντα τέσσερα, κατεβαίνει στο είκοσι τέσσερα, χώρια που διεκδικεί 
946.000€ ο συγκεκριμένος εργολάβος και να δούμε τί κατάληξη θα έχει. Κάνουμε εμείς 
συνεχώς δωράκια στον εργολάβο και τον παρακαλούμε αμάν-αμάν να κάτσει να μας 
τελειώσει το έργο. Θα συνεχίσω στη δευτερομιλία μου.  
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: κ.Νεστορόπουλε, παρακαλώ ανακαλέστε τη λέξη 
«δωράκια». 
 Νεστορόπουλος: Θεωρώ ότι αυτές οι συμπληρωματικές συμβάσεις, ο πρόσθετος 
ξυλότυπος, η ανωτέρα βία, οι παρατάσεις θεωρώ ότι δεν είναι νομότυπες αυτές οι 
διαδικασίες και γι’ αυτό δεν τις ψηφίσαμε και γι’ αυτό δε συμφωνούμε. 



 Γιαννουλάκης: Είναι λυπηρό, είναι στενάχωρο για ένα έργο το οποίο έπρεπε να 
τελειώσει στα μέσα του 2011, με λεφτά τα οποία υπήρχαν ζεστά, να φτάσουμε σήμερα να 
μιλάμε για παρατάσεις, γιατί έγιναν κάποιοι λάθος χειρισμοί από την αρχή στο έργο. 
Όταν ο εργολάβος κατάλαβε ότι μπορεί να μας κάνει ό,τι θέλει γιατί έδωσε μεγάλη 
έκπτωση, άρχισε να το εκμεταλλεύεται αυτό και άρχισε να το εκμεταλλεύεται όταν τον 
δίναμε παρατάσεις κι ενώ έπρεπε να επιβληθούν ρήτρες, δεν τις επιβάλαμε. Εμείς να μη 
χάσουμε τη μεγάλη έκπτωση, του δίναμε τις παρατάσεις, πριν τρεις μήνες εδώ δήλωσε ο 
εργολάβος ότι το έργο θα τελειώσει το Σεπτέμβριο, Οκτώβριο του 2013. Από τότε που το 
είπε μέχρι σήμερα έχει μπει μέσα στο έργο; Έχει βάλει έστω ένα λιθαράκι σ’ αυτό το 
έργο από τη μέρα που έδωσε την υπόσχεσή του; Εγώ πιστεύω ότι αν δεν πάρει επιπλέον 
λεφτά ο εργολάβος, δε θα μπει μέσα και τη λύση θα τη δώσουν τα δικαστήρια.  
 Μελιόπουλος: Αυτό που θέλω να πω εγώ ότι η οριακή προθεσμία και η νομοθεσία 
η σχετική δε μεταφράζεται κατά το δοκούν και όπως βολεύει. Είναι σαφέστατο ότι η 
οριακή προθεσμία για το συγκεκριμένο έργο είναι 21/05/2012. Συμπληρώνοντας τη 
συντρόφισσα Ιωάννα, θέλω να πω ότι μετά από αυτή την προθεσμία, που έχει περάσει 
βέβαια προ πολλού, ο ανάδοχος μπορεί να αφήσει το έργο χωρίς καμία συνέπεια για 
αυτόν, με συνέπεια βέβαια για όλους τους υπόλοιπους,  και για τους δημότες της Βέροιας.  

Αφέθηκε, πέρασε αυτή η προθεσμία κι έχουμε μετά μια παραχώρηση, μια 
σύμβαση ποσού 140.000€, διεκδικεί ήδη ένα ποσό που από έξι χιλιάρικα πήγε ογδόντα 
και δεν ξέρω αν θα φτάσει μέχρι τα οχτακόσια χιλιάρικα.  

Για όλα αυτά υπάρχουν ευθύνες, σαφέστατα οι ευθύνες της διοίκησης του δήμου 
που δεν μπόρεσε να επιβλέψει, να κατασκευάσει αυτό το συγκεκριμένο έργο με την 
εξασφαλισμένη χρηματοδότηση.  

Αναφέρθηκε η Δήμαρχος για να μας πείσει ότι όλα είναι εντάξει για έναν έλεγχο 
κάποιων επιθεωρητών μάλλον. Από τη μία μας λένε ότι είναι για λόγους εχεμύθειας ότι 
είναι απόρρητος, από την άλλη το επικαλείται, από την άλλη δε μας το δίνει. Δήμαρχε 
είναι απόρρητος αυτός ο έλεγχος, το πόρισμα τέλος πάντων ή δε θα έπρεπε κι εσείς να 
ξέρετε τί ακριβώς γράφει μέσα. Αν παρόλα αυτά εσείς τον έχετε, ζητάμε κι εμείς να μας 
τον δώσετε. Οριακή προθεσμία: τί άλλο τερτίπι εδώ θα μας βγάλετε για να 
δικαιολογήσετε ότι θέλετε να του δώσετε συνεχείς προθεσμίες για να φτιάξει το έργο, 
κάτι που εμείς δε βλέπουμε.  

Η οριακή προθεσμία θεωρούμε ότι είναι μη σύννομη, φυσικά δε θα την 
ψηφίσουμε και ξαναζητάμε να μας οριοθετήσετε την προθεσμία της ολοκληρωτικής 
κατασκευής του έργου. 
 Αγγέλογλου: Είναι ολοφάνερο πλέον Πρόεδρε ότι στο γεφύρι της δωρεάς των 
αδερφών Κούσιου τα κάνατε άνω κάτω.  

Η πρώτη δήλωση κι απαράδεκτη ομολογουμένως του εκπροσώπου του 
εργολάβου, Γεράνης αν θυμάμαι καλά ονομάζονταν, ότι στην πολιτική άλλα λέγονται και 
δε γίνονται και άλλα γίνονται και δε λέγονται, στοιχειώνει αυτές τις συζητήσεις. Τις 
στοιχειώνουν και οι πέντε προθεσμίες χωρίς την υπαιτιότητα του εργολάβου, μόνο του 
δήμου και μια εν μέρει, τις στοιχειώνει επίσης και η δήλωση της Δημάρχου ότι τα 
χρήματα τοκίζονται και ότι αυγαταίνουν.  

Ματαίως προσπαθείτε να εξωραΐσετε την καθυστέρηση. Το γεφύρι έχει 
συμβατική υποχρέωση να τελειώσει σε ένα χρόνο κι ολοκληρώνουμε οσονούπω τον τρίτο 
χρόνο. Όταν τα γεγονότα μιλούν, τα λόγια περιττεύουν. Είναι ολοφάνερο πλέον ότι 
υποσχεθήκατε χρήματα στον εργολάβο υπό τη σκιά και την πίεση του ξεκίνα και 
βλέπουμε, γιατί επιθυμούσατε διακαώς να επιδείξετε προεκλογικές προϋποθέσεις, 
προσπαθείτε τώρα να δώσετε ποικιλοτρόπως τα χρήματα που υποσχεθήκατε στον 
εργολάβο, αυτά που συμφωνήσατε κάτω από το τραπέζι κι αυτή η πρόταση για νέα 
οριακή προθεσμία γίνεται για δεύτερη φορά. Κατά την άποψή μου είναι ανεδαφική, 
παράνομη και ύποπτη. Ζητώ ονομαστική ψηφοφορία.  
 Αγγελίνας: Για να μπορέσω να ψηφίσω το συγκεκριμένο εισηγητικό θα έπρεπε να 
είχα πάρει απαντήσεις από τα δυο ερωτήματα που έκανα, το ποσοστό του έργου μέχρι 
σήμερα και το ποσοστό του έργου το οποίο έχει γίνει από την τελευταία παράταση.  



Δεν πήρα απαντήσεις γιατί ο κ.Βουτσιλάς δεν είναι και υποχρεωμένος και μάλλον 
καλά έκανε και δεν απάντησε.  

Ήθελα σήμερα στην περίπτωση αυτή της παράτασης 291 ημερών να υπάρχει ο 
εργολάβος για να μπορέσει να με πείσει με διάφορους τρόπους, προσωπικά και εμένα και 
τους άλλους ότι θα μπορέσει να τελειώσει το έργο, ήθελα να το ακούσω, ήθελα να το 
νοιώσω, ήθελα να το δω. Δυστυχώς ο εργολάβος, η εταιρία αυτή έχει άριστη νομική 
υποστήριξη, πραγματικά βρίσκει τερτίπια να μπορεί να ελίσσεται στις παρατάσεις και σε 
οτιδήποτε άλλο πρόβλημα προκύπτει εδώ, με αποτέλεσμα να φτάσουμε στα τρία χρόνια 
κι αν είναι αλήθεια αυτό που είπε ο συνάδελφος ο Δάσκαλος το ποσοστό του έργου να 
είναι 40%. Έκανα έναν υπολογισμό, 150 ημέρες ήταν οι καιρικές συνθήκες που 
εμπόδισαν τον εργολάβο να το κάνει, οι υπόλοιπες ήταν ημέρες εργασίας που μπορούσε 
και μάλιστα υπήρχαν και εξάμηνα ολόκληρα να μπορέσει να προχωρήσει το έργο. Στο 
κατασκευαστικό μέρος τον εργολάβο τον βάζω μηδέν, στις νομικές υποστηρίξεις και στα 
νομικά θέματα παίρνει άριστα για εμένα. Επειδή μετά από τρία χρόνια που ψήφισα τις έξι 
παρατάσεις δεν μπορώ λόγω συνείδησης να δώσω άλλη παράταση για το συγκεκριμένο 
έργο, θα ψηφίσω λευκό. 
 Δάσκαλος: Πρόεδρε θα είμαι πολύ σύντομος, δε θα γυρίσω καθόλου πίσω, θα δω 
τί γίνεται από εδώ και πέρα, πού βρισκόμαστε, το έργο πού βρίσκεται.  

Ή στις τρεις του μηνός ο εργολάβος σηκώνεται και φεύγει και λέει δώστε μου και 
την εγγυητική μου από μόνος του, ή τον έχουμε μες στο έργο και κάνουμε αυτά που λέει 
ο κ.Βουτσιλάς κι επειδή με τον κ.Βουτσιλά ως αντιδήμαρχος τέσσερα χρόνια 
συνεργάστηκα άψογα και ξέρω πως εργάζεται και ότι είναι και νομομαθής και 
νομότυπος, πιστεύω πως πρέπει, αν και διαφωνώ, διαφωνώ και με την οριακή προθεσμία.  

Θα συμφωνήσω με αυτά που είπε η Ιωάννα, η άποψή μου και η θέση μου πριν ένα 
χρόνο ήταν αυτή, τώρα κάνω το κορόιδο και λέω ότι έτσι υπολογίστηκαν σωστά οι 
χρόνοι, για να μπορούμε τουλάχιστον να τιμωρήσουμε τον κακό εργολάβο ή καλός θα 
είναι αν ολοκληρώσει το έργο.  

Εγώ θα ψηφίσω τους εννέα μήνες, θα έλεγα και ένα χρόνο να δίναμε, εφόσον και 
θα είμαι πάνω από το Στέφανο να βλέπω ότι θα κάνει την πιστή εφαρμογή του νόμου, 
δηλαδή τις ειδικές προσκλήσεις που είπε, στο μήνα επάνω αν δεν γίνουν οι εργασίες την 
έκπτωση κι όλες τις άλλες διαδικασίες, διότι αν τα είχαμε κάνει αυτά πριν δυο χρόνια ο 
εργολάβος θα ήταν έκπτωτος και θα είχαμε εργολάβο άλλον και θα είχε ολοκληρωθεί το 
έργο. Επειδή δε θέλω να χάσει, να ζημιώσει ο δήμος διότι η εγγυητική Στέφανε πόσο 
είναι; εξακόσιες χιλιάδες; δε θέλω να χάσουμε τις εξακόσιες χιλιάδες και όχι μόνο τις 
εξακόσιες χιλιάδες, αν φύγει ο εργολάβος θα ζητήσει και διαφυγόντα κέρδη, το 75% του 
ανεκτέλεστου επί 4% ή 5%, δεν κάνω κωλοτούμπα, δεν υπάρχει άλλη επιλογή αυτή τη 
στιγμή, δε χαρίζουμε σε κανένα, αυτή τη στιγμή δεν κάνω κολοτούμπα, ειλικρινά μιλάω, 
δεν κοιτάζω πίσω. Κοιτώ από εδώ και μπρος, ας καθίσουμε να το κουβεντιάσουμε, να τον 
αφήσουμε να φύγει, να φύγει ο εργολάβος, εκτιμώ πως δε θα γίνει η γέφυρα, εκτιμώ πως 
θα βγει έκπτωτος τους πρώτους τρεις μήνες, αλλά τον προηγούμενο μήνα δεν μπορούσε ο 
Στέφανος, ο Στέφανος είναι δυο μηνών διευθυντής, δεν μπορούσε να χρησιμοποιήσει τα 
εργαλεία που λέγονται ποινικές ρήτρες, ειδικές προσκλήσεις κι έκπτωση, πιστεύω ότι θα 
τα ακολουθήσει όλα κατά γράμμα. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Πριν πάμε στις δευτερολογίες, μήπως θα ήταν σωστό 
να μιλήσει ο κ.Κούσιος; Θέλετε να μιλήσετε; 
 Κούσιος: Εγώ θέλω να μάθω πότε θα γίνει η γέφυρα και θέλω χαρτί και 
υπογραφή.  
 Δήμαρχος: Είπα ότι δε θα ξαναμιλήσω, αλλά επειδή ο κ.Κούσιος αφιέρωσε όλη 
του τη ζωή στη δουλειά του, δεν είχε περάσει ποτέ από αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου, 
αν κάνω λάθος πέστε μου, δεν ξέρει ότι εδώ χρησιμοποιούνται διάφορα τερτίπια για να 
ανέβει κάποιος πολιτικά ή να κατεβάσει κάποιον πολιτικά και δυστυχώς αυτό το ιερό της 
γέφυρας γίνεται εδώ μέσα πολιτικό παιχνίδι.  

Δεν τα ξέρει δυστυχώς αυτά αλλά ξέρει πολύ καλά ότι συμμετέχει στη διαδικασία, 
ό,τι όλοι έχουμε τον ίδιο καημό. Ό,τι είναι τα λέμε μπροστά και η κουβέντα που έγινε 
προχθές εδώ και θα είναι σε κάθε συνάντηση και ο κ.Κούσιος μπροστά. Νέο μέλος της 



διαχειριστικής είναι ο κ.Κουτόβας πια, μετά δυστυχώς από την απώλεια του Γιώργου 
Πράπα.  
 Τσαβδαρίδης: Εγώ Δήμαρχε σας έμαθα καλά κι επιβεβαιώθηκα, γιατί πριν 
μιλήσετε είπα στο Δ.Σ. τί θα πείτε. Πάλι θα πείτε μάλλον ότι κάποιος άλλος φταίει, και 
κ.Κούσιο ξέρετε ποιος φταίει που δε γίνεται το έργο σας; Φταίει η κακή νομοθεσία των 
δημοσίων έργων που υπάρχει και πρέπει να αλλάξει, η οποία όμως υπήρχε όταν εσείς 
δώσατε τα λεφτά και είναι μια επινόηση της τελευταίας στιγμής της Δημάρχου για να πει 
πάλι ότι δε φταίει η ίδια, αλλά φταίει η κακή νομοθεσία. Εάν σας έφταιγε η νομοθεσία 
Δήμαρχε, τότε που υπήρχε και δεν άλλαξε, να λέγατε στον κ.Κούσιο ότι εγώ δεν 
αναλαμβάνω κ.Κούσιο γιατί αυτή η νομοθεσία είναι για αλλαγή, θα αλλάξει πρώτα και 
μετά θα πάρω τα λεφτά σας.  

Ξέρετε και γιατί άλλο δεν κατασκευάστηκε η γέφυρα σας; Τι είπε τώρα η 
Δήμαρχος; Φταίει γιατί λέει κάποιος θέλει να ανέβει πολιτικά, ο Τσαβδαρίδης ας πούμε 
θέλει να ανέβει πολιτικά και το γεφύρι σταμάτησε γιατί ο  Τσαβδαρίδης θέλει να κάνει 
κριτική για το γεφύρι και να ανέβει πολιτικά. Τί θα ακούσουμε ακόμη ρε παιδιά! Εγώ σας 
έμαθα λοιπόν, επιβεβαιώθηκα ότι σας έμαθα, γιατί σας είπα πριν, προέβλεψα τί θα πείτε.  

Εύχομαι ο κόσμος της Βέροιας επιτέλους να σας μάθει, να σας καταλάβει και να 
καταλάβει τί τεράστιο λάθος έκανε που σας ανέθεσε τις τύχες του δήμου για οκτώ χρόνια. 
Σας κατάλαβαν και οι δημοτικοί σας σύμβουλοι, γιατί βλέπετε ότι ένας-ένας κατεβαίνει 
από το τρένο και μέχρι τις εκλογές θα έχουν κατέβει τα 3/4 από το τρένο. Βλέπετε ότι 
δικοί σας δημοτικοί σύμβουλοι σήμερα δεν είναι παρόντες και δεν είναι παρόντες όχι 
γιατί τους πείραξε η μέρα αλλά γιατί δε θέλησαν να συμμετέχουν σε μια διαδικασία 
τέτοιας κοροϊδίας του κ.Κούσιου.  

Ακούσαμε κι από τον κ.Αγγελίνα ότι θα ψηφίσει λευκό γιατί δεν τον πείθετε 
πλέον, όπως και πολλούς άλλους δεν πείθετε.  

Κε Δάσκαλε να σας πω κάτι; Πριν δυο χρόνια εσείς ήρθατε εδώ σ’ αυτό το Δ.Σ. 
και μας είπατε ότι εγώ σας λέω, επειδή ασχολήθηκα, ότι δεν πρόκειται να τελειώσει το 
έργο με αυτόν τον εργολάβο. Πριν δυο χρόνια το είπατε ή δεν το είπατε; Εδώ ήμασταν, 
αλλά έρχεστε σήμερα δυο χρόνια μετά και λέτε, να τον κρατήσουμε τώρα αυτόν στο 
έργο, τον ανίκανο εργολάβο που δεν τελείωσε, να τον κρατήσουμε, μη στεναχωριέστε θα 
σας καλύψω στα πάντα, να τον κρατήσουμε και θα είμαι λέει εγώ από πάνω από τον 
κ.Βουτσιλά που δε φταίει και προφανώς δε φταίει και προφανώς πρέπει να στηριχτεί γιατί 
ο άνθρωπος τώρα ανέλαβε, Δε λέω κάτι διαφορετικό, γιατί φίλε Δάσκαλε δεν ήσουν 
πάνω δυο χρόνια πριν; Στον προηγούμενο διευθυντή; Τότε ήσουν κι αντιδήμαρχος 
τεχνικών, υπεύθυνος γι’ αυτό το έργο, δεν ήσουν; Εν πάσει περιπτώσει, είχες μια ανάμιξη 
από την προηγούμενη θητεία, να είσαι τότε από εκεί, τώρα ξαφνικά θα είσαι από πάνω; 
Όχι.  

Κοιτάξτε να δείτε τί γίνεται: Έχετε καημό να τελειώσει το έργο Δήμαρχε, 
ικανότητες δεν έχετε για να τελειώσει αυτό το έργο. Τί θα έπρεπε να κάνετε; Δε φταίει 
ούτε ο νόμος, ούτε τίποτα. Φταίει ότι δεν είχατε διαβλέψει το τι θα γίνει, δεν είχατε 
δηλαδή διορατικότητα, αρετή απαραίτητη σε έναν πολιτικό που έχει τις τύχες ενός 
μεγάλου δήμου. Δεν είχατε διορατικότητα και δεν είχατε σχεδιασμό, όπως δεν το έχετε 
πουθενά και σε κανένα έργο. Όπως πάει κι αν πήγε καλά, πήγε καλά, μας βοήθησε ο 
Θεός, έχει καλώς, δεν πήγε καλά; Τι θα έπρεπε να κάνετε; Σχεδιασμός. Όταν βλέπετε ότι  
ο εργολάβος είναι για τα πανηγύρια, θα μου επιτρέψετε την έκφραση και δεν μπορεί να 
τελειώσει δυο χρόνια πριν, πάτε στη διαδικασία τη σημερινή και δεν αφήνετε πολύτιμο 
χρόνο να τελειώσει.  

Μαζεύετε τους συνεργάτες σας και λέτε πώς μπορούμε να απεγκλωβιστούμε από 
αυτόν τον εργολάβο χωρίς να πληρώσουμε ποινικές ρήτρες, χωρίς να υπάρχει πρόβλημα, 
να είμαστε εμείς από πάνω κι όχι από κάτω, γιατί τώρα είμαστε από κάτω κ.Δάσκαλε, να 
μείνουμε στο έργο γιατί έτσι όπως χειριστήκαμε την υπόθεση δυστυχώς ο εργολάβος 
είναι από πάνω κατά το κοινώς λεγόμενο και θα μας φύγει. Συμφωνώ μαζί σας ότι είναι 
από πάνω αλλά τον βάλαμε εμείς να έρθει από πάνω, εσείς η δημοτική ομάδα με τις 
αβλεψίες τις δικές σας. Αυτό που κάνετε σήμερα θα έπρεπε να το κάνετε δυο χρόνια πριν, 
να μη δώσετε τις παρατάσεις και να πείτε τώρα πώς ξεφεύγουμε; Δίνουμε τότε την 



οριακή προθεσμία, δεν έχουμε δώσει παρατάσεις, είμαστε και μέσα στα πλαίσια της 
σχετικής καθυστέρησης έτσι ώστε αν έρθει νέος εργολάβος να προλάβει να τελειώσει το 
έργο και να το δει ο κ.Κούσιος και δεν αφήνουμε το χρόνο να περάσει.  

Τώρα που φτάσαμε στο δια ταύτα τώρα λέμε τι πρέπει να κάνουμε. Ναι 
κ.Δάσκαλε εγώ συμφωνώ ουσιαστικά αυτό πρέπει να γίνει αλλά σήμερα είμαστε 
εγκλωβισμένοι από τους λάθους χειρισμούς που είπε ο φίλος μου ο Μάκης Αγγελίνας κι 
είναι πολύ σωστό αυτό που λέει, ότι νομικά σας πέρασε τα γυαλιά ο εργολάβος κι εμείς 
καταφέραμε να τον βλέπουμε, να τον παρακολουθούμε και σήμερα να έχει δικαιώματα 
που εμείς του τα δώσαμε.  
 Σοφρόνωφ: Κοιτάξτε να δείτε, εδώ ακούγονται πολύ τραβηγμένα πράγματα τα 
οποία δεν έχουν και καμιά πρακτική αξία. Λέτε Δήμαρχε πραγματικά ότι εμείς, αν 
απευθύνεστε σ’ εμάς πραγματικά, χρησιμοποιούμε για πολιτική εκμετάλλευση τη γέφυρα 
και μάλιστα μια γέφυρα που είναι ευγενική προσφορά ενός δημότη της Βέροιας; Πού το 
απευθύνετε αυτό; Σ’ εμάς;  

Δεύτερο, από την αρχή που υπεγράφη αυτή η σύμβαση, τα θεμέλιά της τρίζανε. 
Δυστυχώς εσείς που έχετε τους συμβούλους, έχετε τους αρμόδιους αντιδημάρχους, έχετε 
τους νόμους, τις επαφές με τον εργολάβο, γιατί όλα αυτά τα χρόνια δεν αξιοποιήσατε όλη 
αυτή τη νομοτεχνική δυνατότητα που έχετε προκειμένου να προχωρήσει ένα λιθαράκι 
αυτό το έργο;  

Τρίτο, τι βγαίνει ως συμπέρασμα; Εγώ δεν επικαλούμαι κανέναν γιατί δε θέλω να 
το κάνω, φαίνεται ότι ο εργολάβος δεν μπορεί να το τελειώσει το έργο και τί έχει 
φροντίσει; Έτσι θα έκανε ο κάθε επιχειρηματίας, να δέσει χειροπόδαρα το δήμο κι από 
την άλλη μεριά να εξυπηρετήσει τα δικά του στενά προσωπικά συμφέροντα. Αυτό είναι 
εδώ τώρα και δεν είναι πρωτόγνωρο, λες και είναι το μοναδικό έργο ανά την Ελλάδα. Για 
ψάξτε πόσοι τέτοιοι επιχειρηματίες βάρεσαν φαλιμέντα και παράτησαν έργα σε όλη την 
Ελλάδα κι όχι μόνο εδώ γιατί εμείς τώρα τέλος πάντων μόνο αυτό έχουμε.  

Εμείς αυτό καταλαβαίνουμε, ούτε ειδικοί είμαστε, ούτε δικηγόροι, αλίμονο όμως 
αν μιλούσαν μόνο αυτοί Δήμαρχε. Προσπάθεια κάνουμε κι εμείς να βρούμε, να μάθουμε, 
να ρωτήσουμε, μη μας προσβάλετε τώρα θα μιλάνε μόνο οι ειδικοί, εγώ δεν έπρεπε να 
μιλάω ποτέ ας πούμε.  

Μετά την οριακή προθεσμία τέλος πάντων, γιατί φτάνουμε και σε όρια, υπάρχει 
άλλο κανένα, εγώ δε θα πω ούτε κόλπο, ούτε τερτίπι, υπάρχει άλλο κανένα ζήτημα να του 
δώσουμε κανένα χρόνο ακόμα; Γιατί μέχρι τώρα δεν ακούγαμε οριακή προθεσμία, 
σήμερα την ακούσαμε, προκειμένου να αθωωθεί κι ο ανάδοχος.  

Τέλος, εμάς όταν βγαίνουμε στο δρόμο μας ξέρουν ότι δεν είμαστε με τη 
διοίκηση, μας ρωτάνε, για δέστε, συζητήσατε, ξανασυζητήσατε, πότε θα τελειώσει το 
γεφύρι; Εμείς λέμε αυτά που λέτε εσείς εδώ και βεβαίως και την προσωπική μας άποψη, 
εσάς δε σας ρωτάει κανένας; Όταν σας ρωτάει τί απαντάτε με υπευθυνότητα σ’ αυτόν τον 
κόσμο; Γιατί σ’ εμάς εδώ είπατε τα λεφτά αυγατίζουν, θέλουμε να γίνει ωραίο, έχουμε 
τον έλεγχο που είναι, δεν ξέρω από πού είναι και δε μας τον δείχνετε αλλά επί της ουσίας 
σε μια συνέντευξη είπατε ότι θα τελειώσει την άνοιξη. Η άνοιξη εκπνέει και το έργο πάει 
για την άλλη άνοιξη.  

Τελειώνοντας, εμείς υπό εκβιασμό σήμερα πραγματικά δεν μπορούμε να 
λειτουργήσουμε, όχι γιατί δε θέλουμε να χρεωθούμε λάθη, παραλείψεις που έγιναν από 
τη δημοτική αρχή, όχι γι’ αυτό το λόγο, αλλά γιατί ο εμπαιγμός, όχι των δημοτικών 
συμβούλων, με συγχωρείτε είναι το ελάχιστο, ο εμπαιγμός αυτού του κόσμου που 
περιμένει να τελειώσει ένα έργο και μάλιστα με δωρεά, έχει και όρια, μέχρι εδώ. 
 Νεστορόπουλος: Δήμαρχε, είπατε ότι μιλήσαμε για λαϊκισμό, είπατε ότι έχουν 
αυτά τα αποτελέσματα όταν δίνονται μεγάλες εκπτώσεις, μας είπατε ότι φταίει ο νόμος, 
όλοι φταίνε, οι  μεγάλες εκπτώσεις φταίνε γιατί έδωσε ο εργολάβος μεγάλη έκπτωση που 
δεν άκουσε πως μας είπε τους συνεργάτες του στην ένσταση που έκανε ή αυτά που μας 
είπατε κάποια στιγμή, ότι ο νόμος φταίει εκτός από εσάς, όλοι οι άλλοι εκτός από εσάς, 
είναι μια τακτική που την εφαρμόζετε καθημερινά, είναι προς τιμήν σας αυτό, θα πάρετε 
βραβείο και θα μείνετε στην ιστορία γι’ αυτό.  



Εδώ θέλω να επανέλθω κ.Βουτσιλά. Μας είπατε ότι αυτή η οριακή προθεσμία 
γίνεται για το συμφέρον του έργου, αν θα πάμε στο συγκεκριμένο άρθρο το 48 που είναι 
για τις προθεσμίες και δούμε την παρ. 8 και διαβάσουμε στη β περίπτωση, είτε χωρίς 
αναθεωρήσεις λέει για το σύνολο ή μέρος των υπολειπόμενων εργασιών όταν η 
παράταση κρίνεται σκόπιμη για το συμφέρον του έργου. Αφού κρίνεται σκόπιμη η 
παράταση για το συμφέρον του έργου, γιατί εμείς να το δώσουμε με αναθεώρηση κι εσείς 
το δίνετε πάλι για αναθεώρηση, έτσι μας είπατε για το συμφέρον του έργου. Μας είπατε 
κ.Δάσκαλε ότι δυο χρόνια καταγγέλλατε τη συμπεριφορά της Δημάρχου και του Δ.Σ. 
γενικά κι εμείς το ίδιο λέγαμε, μαζί σας συμφωνούσαμε, τα ίδια πράγματα λέγαμε εδώ 
και δυο χρόνια κι η Δήμαρχος λέει δε φταίει κανείς, φταίει ο κακός ο νόμος, φταίει ο 
κακός ο λύκος όπως λέγανε τα παραμύθια στα παιδιά.  

Είναι γνωστό λοιπόν σε όλη την κοινωνία, σε όλο τον νομό, σε όλη την Κεντρική 
Μακεδονία, το έχουν μάθει οι πάντες κι όταν συναντιόμαστε μας ρωτάνε τί είναι αυτό το 
γεφύρι που δεν τελειώνει στη Βέροια; Το διαβάζουν στα blogs, τί να πω μετά από αυτά; 
Κρίμα, λυπάμαι που δεν ήμασταν άξιοι να διαχειριστούμε χρήματα που μας έκανε ένας 
άξιος, ένας εξαιρετικός δωρητής. 
 Γιαννουλάκης: Κύριοι συνάδελφοι κατηγορηθήκαμε όσοι τοποθετηθήκαμε στην 
πρωτομιλία μας ότι κάνουμε πολιτική εκμετάλλευση στο θέμα της γέφυρας. Θα το 
δεχόμουν αυτό αν από τη δεύτερη και μετά παράταση συμφωνούσα κι εγώ και στην τρίτη 
και στην τέταρτη και θα ερχόμουν σήμερα να κάνω το λαϊκισμό μου. Δυστυχώς όμως 
εμείς από τη δεύτερη παράταση ήμασταν αντίθετοι στο να δίδονται συνεχείς παρατάσεις 
χωρίς να γίνεται έργο, γι’ αυτό δε δέχομαι την κατηγορία αυτή ότι γίνεται πολιτική 
εκμετάλλευση για το θέμα της γέφυρας.  

Χαίρομαι που ο φίλος μου ο Τάκης Δάσκαλος το επιβεβαιώνει και σήμερα ότι δε 
θα γίνει γέφυρα, χαίρομαι γιατί το λέει, όχι όμως ότι δε θα γίνει, λυπάμαι που δε θα γίνει, 
αλλά όπως είπα και στην πρωτομιλία μου οι λάθος χειρισμοί μας οδήγησαν σ’ αυτό το 
αδιέξοδο.  

Επειδή οι παροιμίες λένε την αλήθεια, μία παροιμία λέει: από μικρό κι από τρελό 
μαθαίνεις την αλήθεια. Ο εγγονός ενός φίλου μου που μένει εκεί κοντά ξέρετε τί είπε; 
Παππού, εγώ θα γίνω μπαμπάς, ο μπαμπάς μου θα γίνει παππούς και η γέφυρα δε θα 
γίνει, αυτό επικρατεί σε όλη την κοινωνία της Βέροιας δυστυχώς.  
 Αγγέλογλου: Κατά πώς συμπεριφέρεστε, φαίνεται να ελπίζετε όλοι σε τρίτη 
τετραετία και πενταετία ίσως σύμφωνα με τα νέα νομοθετήματα. Κε Δάσκαλε θα 
μπορούσα να εκτιμήσω την απονενοημένη παλινωδία σας ως συναδερφική μεγαθυμία,  
ίσως και ως προνοητική σύνεση.  

Σας τρομοκράτησε η τακτική να κηρύξετε έκπτωτο τον εργολάβο Άνω-Κάτω 
Σελίου και δοκιμάζετε τώρα μια νέα τακτική. Ο εργολάβος όμως θα φύγει, θα φύγει 
κ.Δάσκαλε περιχαρής κι ευτυχισμένος γιατί του στρώσατε το δρόμο με ανθοπέταλα και 
μάλιστα του το στρώσατε και για περεταίρω διεκδικήσεις, θα φύγει και θα μας αφήσει 
στα κρύα του λουτρού. Την εγγυητική του; Θα την αφήσει κι αυτή, μαζί με τις 
σκουριασμένες αναμονές, τα χρήματά της θα τα έχει ήδη πάρει και θα τα έχει ήδη πάρει 
με ανώφελες και παράπλευρες εργασίες, τις προκαταβάλετε και θα τις προκαταβάλετε κι 
αυτές και του στρώνετε και το δρόμο για νέες διεκδικήσεις, σκεφτείτε το. 
 Δάσκαλος: Για να εξηγήσω τί συμβαίνει, τη διαδικασία της έκπτωσης ή των 
ειδικών προσκλήσεων. Όσοι διετέλεσαν Δήμαρχοι θα γνωρίζουν, την κάνει ο διευθυντής 
τεχνικής υπηρεσίας. Έτσι τον περασμένο Νοέμβριο που είπα κάποια πράγματα κι ήμουν 
και πολύ αιχμηρός και δεν τα είπα τον προηγούμενο Νοέμβριο κ.Τσαβδαρίδη ούτε 
κ.Αγγέλογλου, τα είπα από το Μάιο του 2011, έτσι λοιπόν τη διαδικασία των εκπτώσεων 
τη χειριζόταν ο διευθυντής τεχνικής υπηρεσίας. Καμία σχέση το Δ.Σ., γιατί αν κηρύξει 
έκπτωτο τον εργολάβο, θα τον κηρύξει ο κ.Βουτσιλάς δε θα τον κηρύξει το Δ.Σ., στο Δ.Σ. 
θα έρθει η τυχόν ένσταση του αναδόχου για την έκπτωση, για να τα ξεκαθαρίσουμε τα 
πράματα  

Οι ειδικές οχλήσεις, για να εξηγήσω τον νόμο, είναι για κακοτεχνίες και μόνο, 
έτσι λέει ο νόμος, μπορείς να στείλεις ειδική όχληση μόνο αν συμβεί κάτι κακότεχνο, δεν 
αφορά τις συμβατικές προθεσμίες και όλα τα υπόλοιπα.  



Επειδή αναφέρθηκε ο κ.Νεστορόπουλος για τις αναθεωρήσεις, δεν είπα 1,5, είπα 
από 1,03 έως 1,05, αυτό είπα.  

Θα συμφωνούσα μαζί σας, όσα είπε ο κ.Τσαβδαρίδης με κάλυψε αλλά είπα τι 
κάνουμε από εδώ και πέρα, αφήνουμε τον εργολάβο να φύγει να πάρει και 50.000€ 
καθαρά και να πει γεια σας ή προσπαθούμε να τον έχουμε στο έργο να τον πιέσουμε; Δεν 
είπα ότι θα τον επιβλέπω το Στέφανο, θα κοιτάμε, όχι μόνο εγώ, όλοι μας, (Στο σημείο 
αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) ότι ο 
εργολάβος είναι έμπορος, προσπαθεί να βγάλει περισσότερα χρήματα, αυτό έκανε, μας 
βρήκε χαλαρούς και έτσι έστρωσε το χαλί.  

Πιστεύω ότι πρέπει να του δώσουμε το χρόνο μόνο και μόνο για να μη μας φύγει 
με την εγγυητική, γινάτι η εγγυητική μπορεί να τον τιμωρήσει τον εργολάβο, διότι αυτοί 
οι εργολάβοι πρέπει να εκλείψουν από την πιάτσα. 
 Αγγέλογλου: Πρόεδρε, ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. 

Πρόεδρος: Κε Αγγέλογλου, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται 
δεκτό. Ο γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα  
 
ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη όπως αυτή διαμορφώνεται από την πρόταση της Δημάρχου. Παρακαλώ ν’ 
αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω 
εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης της Δημάρχου ψήφισαν δεκαέξι (16) 
δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β.Σταυροπούλου, 
Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, 
Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, 
Θ.Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οκτώ (8) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Αγγελίνας, 
Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς, Χ.Τσιούντας, Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, 
Κ.Παναγιωτίδης, Β.Γιαννουλάκης. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν δύο (2) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Γ.Μελιόπουλος, 
Ι.Σοφρόνωφ.  

Απείχε από την ψηφοφορία του παραπάνω θέματος ο δημοτικός σύμβουλος 
Ι.Αγγέλογλου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-4-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 46, 225, 613/2011, 20, 307, 544/2012 και 158/2013 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Την υπ’ αριθ. 99/2010 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής. 
4.- Την υπ’ αριθ. 76/2009 μελέτη του Τμήματος Τεχνικού Δ.Βέροιας. 
5.- Την με αρ. πρωτ. Γ/οικ2529/7-7-2010 υπογραφείσα σύμβαση. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006 και του άρθρου 48 του Ν.3669/2008. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει τη χορήγηση οριακής προθεσμίας γενικής παράτασης του χρόνου 

εκτέλεσης του έργου «Κατασκευή γέφυρας Αφών Κούσιου» κατά διακόσιες ενενήντα 
(290) ημέρες, δηλαδή μέχρι τις 17 Φεβρουαρίου 2014, με αναθεώρηση των εργασιών του 
έργου. 

 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  229 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


